

親愛的屬會代表：

第十一屆全港大學舊生賽艇邀請賽

第十一屆全港大學舊生賽艇邀請賽將於 2019 年 11 月 10 日（星期日）假沙田城門河舉行。現邀請本地不同屬會的賽艇手參與。

隨函附上是次比賽的參賽表格及初步賽程，懇請各屬會踴躍參加。詳情如下：

比賽日期	2019 年 11 月 10 日（星期日）
截止報名日期	2019 年 10 月 27 日（星期日）下午 6 時
比賽項目	請參閱初步賽程表
比賽組別	公開組、舊生組、壯年組、新手組、混合組、Fun race
報名費用	港幣一百五十元正 一般情況下(包括參賽隊伍退出)，已收取之報名費將不會退還
參賽費包括	每人最多 3 項賽事、飲品
報名方法	填妥 Google form 報名表格 (如以支票或現金於比賽當日付款，一經確認報名，無論最後是否有參與，都必須付款)
支付參賽費	支票抬頭 - PolyU Alumni Rowing Club 現金或 PAYME : 9513 4465

如有查詢，請致電 9513 4465 與葉民浩(manho)聯絡。

理大舊生划艇會
葉民浩



Dear Rowing Friends,

The 11th Inter-Universities Alumni Rowing Invitation Regatta

The 11th Inter-Universities Alumni Invitation Regatta will be held on 10th November 2019 (Sunday) at Shing Mun River, Shatin. We would like to cordially invite all rowing friends in Hong Kong to join.

Please find the attached Entry Form and Preliminary Race Schedule of this Regatta and earnestly invite your club to participate in this wonderful event.

Event date	10 th November 2019 (Sunday)
Entry Deadline	6pm, 27 th October 2019 (Sunday)
Race	Please refer to preliminary schedule
Race categories	Open, Alumni, Master, Novice, Mix, fun race
Entry Fee:	HK\$150 Under normal circumstances (including crew withdrawal), entry fee received will NOT be refunded.
Fee inclusive	Maximum 3 entries for each rower, drinks
Enrollment	Fill-in Google form (if you'd pay cheque or cash in event day, once the enrollment is confirmed, full payment should be made in case of no show)
Payment Methods	Cheque entitled - PolyU Alumni Rowing Club Cash or PAYME : 9513 4465

For enquiries, please feel free to call Mr. Yip Man Ho (manho) at 9513 4465.

Yours sincerely,



Yip Man Ho, Kelvin
PolyU Alumni Rowing Club